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De toevoeging van een fietsbrug met het oog op de veiligheid voor fietsers is noodzaak, hier 
is ieder wel denkend mens het over eens, toch ? 
 
Recent is door WBBeo nog voorgesteld om de fietsbrug van de Bosrandbrug te verplaatsen 
omdat deze werd afgebroken, dit bleek geen oplossing, reden onduidelijk. 
 
De nu voorgestelde oplossing in het Deltaplan heeft als hoofddoel de doorstroming van 
(H)OV te verbeteren, is dit wel wenselijk ? Want hiermee zal de doorstroming van gewoon 
verkeer ook toenemen, met alle milieu belastende toenames in het Dorp. Onderzoek heeft 
uitgewezen dat de wacht rijenvoor de brug  weer zullen aan groeien tot de huidige omvang. 
 
De (te) zware milieu belasting van de Burg. Meester Amersfoordtlaan zal met het 
verwijderen van de mooie bomen niet verbeteren, maar net voldoende ruimte geven om de 
verkeersgroei te compenseren. 
 
Dus een fietsbrug lijkt ok, maar overige groeit leidt allen maar tot een verslechtering van de 
leefbaarheid en veiligheid en hier levert het Dorp al meer dan genoeg op in als wij kijken 
naar de huidige plannen van de omlegging A9. 
 

Badhoevedorp wordt wakker!!! 


